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Plats och tid Försäkringskassan Jönköping, 2011-04-18 kl. 15.00-17.00 

Beslutande Klas Rydell, Försäkringskassan 

Ola Nilsson (KD), Jönköpings kommun 

Marcus Eskdahl (S), Landstinget i Jönköpings län  

Håkan Gustafsson, Arbetsförmedlingen  

 

 

 

      

Övriga närvarande Marita Thalin, ersättare Försäkringskassan 

Mona Forsberg (S), ersättare Jönköpings kommun 

Jan-Olof Larsson (M), Mullsjö kommun, adjungerad 

Sören Ståhlgren (S), Vaggeryds kommun, adjungerad 

Hans Jarstig (KD), Habo kommun, adjungerad 

Eva Norrby, Arbetsmarknadsavdelningen Jönköpings kommun 

Peter Hedfors, t f ansvarig tjänsteman  

 

 

 

 

 

 

§§ 1-4a 

Utses att justera Marcus Eskdahl Paragrafer         

Justeringens plats och tid Försäkringskassan Jönköping, 2011-04-27 kl. 12.45 

Underskrifter Sekreterare   

  Peter Hedfors       

 Ordförande   
  Klas Rydell       

 Justerande   
 Marcus Eskdahl       

ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Organ Samordningsförbundet Jönköping  

Datum för sammanträdet 2011-04-18 
 

 

Datum för anslags uppsättande 11-04-28 Datum för anslags nedtagande 2011-05-20 

Förvaringsplats för protokollet Samordningsförbundets kansli, c/o Försäkringskassan, Jönköping 

Underskrift   
 Peter Hedfors, t f ansvarig tjänsteman  
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§ 1. Öppnande   

Ordförande Klas Rydell hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Alla presenterade sig. En 

lista med styrelsens kontaktuppgifter sändes runt för kontroll. Rydell informerade om att alla 

ersättare är välkomna vid varje möte, även om ordinarie ledamot är närvarande. 

 

Styrelsen beslutade adjungera de tre blivande styrelseledamöterna från kommunerna Habo, 

Mullsjö och Vaggeryd till dagens möte. 

 

§ 2. Val av justerare  

Styrelsen beslutade välja Marcus Eskdahl till justerare. Tid för justering fastställdes.  

 

§ 3. Fastställande av dagordning 

Styrelsen beslutade fastställa dagordningen, efter tillägg av en övrig fråga. 

 

§ 4. Information och rapporter 

a) Dagsläget vad gäller projekt Enter  

Eva Norrby, utvecklingsstrateg på Arbetsmarknadsavdelningen i Jönköpings kommun, 

informerade om projekt Enter. För ett år sedan gick förbundets dåvarande ansvarig 

tjänsteman Bengt Jacobsson tillsammans med representanter för huvudmännen igenom hur 

andra samordningsförbund arbetar, för att hitta framgångsrika exempel. Man funderade 

också på vilka behov som finns i Jönköping. Man kom fram till att ett nytt projekt liknande 

det tidigare avslutade Kartläggningen skulle behövas. Där samverkade kommunen, AF och 

FK med kartläggning och åtgärder enligt arbetslinjen, för personer med komplex 

problematik. I ett nytt projekt skulle även samverkan med landstinget vara viktig. En 

styrgrupp bildades och en arbetsgrupp med tjänstemän. Medel söktes för en förprojektering. 

Tanken med denna var att hitta former för en ”Basverksamhet”. Liknande verksamheter 

finansieras helt eller delvis av förbund på flera orter i Sverige.  

Förprojekteringen ledde till ett förslag till projekt som kallades Enter. Målgrupp var 

personer 18-64 år med behov av stöd från minst två av aktörerna, med särskild prioritering 

av åldersgruppen 18-29 år. I projektet ingick 50% tjänst från vardera huvudman, med 

egenfinansiering 25%. Dessutom söktes medel till 75% projektledare, köp av tjänster som 

inte kan tillhandahållas av respektive huvudman, kansli mm. 

Förslaget behandlades av Beredningsgruppen och togs upp i styrelsen under hösten 2010. 

Eftersom det var problem för AF med finansieringen av sin 25% tjänst så lades ansökan till 

slut på is. Detta gjordes i avvaktan på en översyn av en annan samverkansform, Arenan.  

 

Förutsättningarna för att fullfölja planerna på ett reviderat Enter diskuterades. De nya 

kommunerna i samordningsförbundet behöver få möjlighet att finnas med då. En möjlighet 

att finansiera en sådan verksamhet mer långsiktigt än som projekt två år, nämndes också. 

Styrelsen enades om att 

- Habo, Mullsjö och Vaggeryd är välkomna att utse representanter till styrgruppen, 

- detta projekt inte ska vara beroende av vad som sker med frågan om Arenasamverkan 

- projektidén bör behandlas av beredningsgruppen igen, med de nya förutsättningarna 

- styrelsen återkommer till frågan, redan vid nästa möte om det är möjligt. 

 

b) Nätverkskonferens och NNS årsmöte i Norrköping 13-14 april 2011 

Klas Rydell rapporterade från den konferens för samordningsförbund som Nationella Rådet 

tillsammans med NNS, Nationella Nätverket för Samordningsförbund, anordnade 13-14  
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april. Socialförsäkringsminister Ulf Kristersson talade mycket om nya sjukförsäkrings-

systemet, men svarade inte på vår och andras fråga om hur han ser på den långsiktiga 

finansieringen av 4-partsfinsam. Han betonade att det är viktigt med evidens – vilka 

verksamheter och samverkansformer som ger resultat. Många förbund och Inspektionen för 

socialförsäkringar anser att man presenterat rikligt med material som svar. 

 

Rydell deltog i ett seminarium om unga vuxna, en grupp där alltfler får problem med 

utanförskap. De projekt som är igång visar att det ofta handlar om enkla grepp, att ta sig tid 

att lyssna och sedan hjälpa stegvis med självbild, prova-på och så vidare. 

Ett intryck från ett seminarium om att blanda politiker och tjänstemän i styrelsen är att det är 

viktigt att synliggöra finansiella samordningen. Då kan mediaträning behövas. 

I det tredje seminariet han deltog i så betonades att uppföljningssystemet Nya SUS fungerar 

bättre än det tidigare SUS. Alla påmindes om att de uppgifter som matas in i Nya SUS är de 

som lättast kan användas av regeringskansliet och andra beslutsfattare. 

 

NNS höll årsmötet i anslutning till konferensen. Detta frivilliga nätverk diskuterar att 

organisera sig som ideell förening. Styrelsen behöver återkomma till den frågan, inför den 

kongress som NNS planerar i höst. 

 

c) Ny ansökan om medel till Projekt Haa. 

Ansvarig tjänsteman informerade kort om att en ny, något reviderad ansökan, har kommit in 

från Jönköpings kommuns invandrar- och flyktingsektion. AU skickade ansökan till 

beredningsgruppen för ny behandling. 

 

§ 5. Meddelanden 

a) Minnesanteckning arbetsutskottet 110412 

b) Protokollsutdrag KF i Habo om ny förbundsordning (2011:14 / 1) 

c) Kallelse till förbundsmöte med ideella föreningen Pacta 110428 samt årsredovisning 

2010  

d) Ohälsotalet t o m mars 2011 

e) Inbjudan till seminarium om årsredovisningar i samordningsförbund, i Stockholm 10 

juni 2011, arrangerat av Nationella Nätverket för Samordningsförbund 

 

Styrelsen beslutade lägga meddelandena till handlingarna 

 

§ 6. Ekonomisk rapport per 110331 

Ansvarig tjänsteman gick kort igenom den ekonomiska rapport som gjorts av ekonom Eva 

Nilenfjord inför dagens möte. Normalt kompletteras denna rapport med en jämförelse med 

både budget och helårsprognos. Kompletteringen har inte varit möjlig inför detta möte 

eftersom budgeten inte är fastställd än och det är för tidigt att göra helårsprognos. 

 

Styrelsen beslutade lägga rapporten till handlingarna. 

 

§ 7. Utvidgningen till ”Samordningsförbundet Södra Vätterbygden”  

a) Dagsläget i processerna för att fastställa reviderade förbundsordningen gicks igenom. 

Det verkar inte vara problem att få den nya förbundsordningen och därmed utvidgade 

organisationen klar till 110501 som planerat.  
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b) Vad gäller val av styrelseledamöter så blir även det klart innan nästa styrelsemöte 

110502. Ansvarig tjänsteman påminde om att det är viktigt att alla beslut delges 

förbundet genom protokollsutdrag som kan läggas till arkivet. 

 

Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna. 

 

§ 8. Verksamhetsplan 2011 inkl budget 

Ansvarig tjänsteman informerade om hur utformandet av en verksamhetsplan med budget 

normalt går till och att denna beslutsprocess nu förskjutits pga den planerade utvidgningen. 

AU presenterade ett förslag till verksamhetsplan som nu varje huvudman behöver ta med till 

sig för samråd. Styrelsen behöver ta beslut om planen redan på kommande möte. Därför så 

finns bara tid för ett enkelt samrådsförfarande via styrelsens ledamöter och eventuella 

initiativ dessa tar. Ett mål är att redan inför 2012 kunna presentera en 3-årsbudget. 

 

Styrelsen beslutade att sända förslaget till Verksamhetsplan 2011 till huvudmännen för 

samråd. Verksamhetsplanen tas åter upp på styrelsemötet 110502 för beslut. 

 

§ 9. Ansvarig tjänsteman och kansli 

Klas Rydell informerade om läget vad gäller tjänsteman för förbundet. Det har inte gått att 

nå någon överenskommelse om samarbete med de båda andra förbunden i länet. 6 personer 

har sökt tjänsten som ansvarig tjänsteman 50%. Fyra har varit på intervju. Nu tas kontakter 

med referenter. AU tillsammans med Andreas Appelberg räknar med att få klart ett förslag 

till beslut under första veckan i maj. 

 

Först när det är klart vem som anställs kan frågan om kanslilokal diskuteras. Nu finns 

kansliet i en tillfällig lokal på Försäkringskassans kontor. Rydell väckte frågan om 

landstinget kan tänka sig att erbjuda förbundet hjälp med ekonomiadministrationen, 

eftersom Jönköpings kommun har sagt sig vara tveksamma till en fortsättning.  

 

Ordföranden har ingått avtal med Peter Hedfors att fungera som t f ansvarig tjänsteman   

under april-maj 2011.  

 

Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna. 

 

§ 10. Beredningsgruppen 

Klas Rydell har bjudit in till en ”nystart” med beredningsgruppen fredag 29 april. Även Ola 

Nilsson deltar i mötet. De nya kommunerna påminns om att utse representanter. Det är bra 

om dessa har möjlighet att komma på mötet.  

 

Den arbetsgrupp som bildades vid förra styrelsemötet presenterade ett förslag till 

formulering av beredningsgruppens roll: 

- utgör ett stöd för den ansvarige tjänstemannen 

- förbereder ärenden på uppdrag från styrelsen inför beslut 

- återför information från samordningsförbundet och beredningsgruppen till den egna 

organisationen 

- skapar förutsättningar för samarbete mellan handläggare där samverkan behövs 

- identifierarbehov av samverkansinsatser 

- skapar förutsättningar för implementering i den egna organisationen. 

Styrelsen ställde sig positiv till förslaget. 
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Styrelsen beslutade skicka förslaget till beredningsgruppen för att få deras synpunkter. 

 

§ 11. Fortsatta projektmedel KrAmi 

Projekt KrAmi har beviljats medel för 2010 och första halvåret 2011. I ansökan finns fortsatt 

planering för andra halvåret 2011 med ett behov av nya medel med 455.000kr. Enligt 

styrelsens beslut 101018 ska frågan om dessa medel prövas av styrelsen senast i april 2011. 

Enligt Curt Blomdahl, ordförande i styrgruppen, gäller samma ekonomiska förutsättningar 

även om deltagare tas med från Habo, Mullsjö och Vaggeryd. Avtal saknas för år 2011.  

 

Styrelsen beslutade 

att bevilja ytterligare 455.000kr till KrAmis verksamhet 110701-111231 

att uppdra åt ansvarig tjänsteman att upprätta och underteckna avtal för hela verksamhetsåret 

att bemyndiga ansvarig tjänsteman rätt att utanordna medel inom de beslutade 

kostnadsramarna. 

 

§ 12. Övriga frågor 

a) Adresslista med anledning av webenkät 

En begäran har kommit från studieförbundet Sensus om mailadresser till alla 

styrelseledamöter. Syftet är att på uppdrag från Nationella Rådets arbetsgrupp 

sända en enkät om hur förbunden ser på samverkan med Europeiska Socialfonden 

ESF. 

 

Styrelsen beslutade ge ansvarig tjänsteman i uppdrag att meddela Sensus aktuella 

mailadresser. 

 

b) Brev från en privatperson 

En kort information önskades och gavs angående det brev från en privatperson som 

nämns i minnesanteckningarna från AU 110412. Brevet innehåller inte någon 

begäran om stöd eller annan reaktion från förbundet.  

 

c) Information om förbundet 110502 kl 13.30. 

Eftersom flera är helt nya i styrelsen från årsskiftet respektive 110501 så inbjuder 

AU till extra information om förbundets arbete innan nästa styrelsemöte 110502. 

Inbjudan gäller både ledamöter och ersättare. Samling kl 13.30 på 

Försäkringskassan i Jönköping. Styrelsemötet inleds kl 15.00, då revisorerna 

informerar om revisionsberättelsen för år 2010. 

 

§ 13. Avslutning 

Ordförande tackade alla och förklarade mötet avslutat kl.17.00. 

 
 


